

## Addendum #1

We have received 4 questions and have provided the answers below:

Request for Proposal (RFP) ISED 206480 for Office Relocation, Installation, and Related Services

**Q1 Security Clearance Process:** We currently do not possess a reliability clearance, but we are fully prepared to meet all the requirements for obtaining one. Could you please outline the specific process and steps involved in obtaining the required security clearance? This information will help us ensure that we can meet this crucial requirement within the stipulated timeframe.

**A1 ISED Security should be able to provide the proper process to follow in order for employees to obtain valid security clearances.**

**Q2 Certification Requirements:** On page 17 of the RFP, there is a requirement stating that the installer should be certified. Could you provide more details about the type of certification you are looking for? Understanding the specific certification or qualifications you expect will enable us to ensure that our team meets your criteria.

**A2 Bidder must include name of each employee including certification of interlocking and furniture system (ex. Teknion, Haworth etc..) and years of experience.**

**Q3 Dolly Requirement:** The RFP mentions that the contractor should have 200 dollies. We would like to seek clarification on whether this quantity is accurate or if it may be a typographical error. Having a clear understanding of the correct number of dollies required will help us accurately assess our capacity to meet your needs.

**A3 We would like to ensure that the company was sufficient dollies to support large moves and installations if necessary.**

**Q4** On M2 and M3 and you're asking the same requirements, can you tell me if this was an error?

M2- Contractor must be able to provide a minimum of ten (10) experienced office movers (*minimum 6 months experience in the last 5 years*) in installation, dismantling and reconfiguration of the free standing, interlocking furniture and screen systems. Names of installers and experience to be provided.

M3- Contractor must be able to provide a minimum of ten (10) experienced installers (*minimum 6 months experience in the last 5 years*) in installation, dismantling and reconfiguration of the free standing, interlocking furniture and screen systems. Names of installers and experience to be provided.

**A4 As stated in the Mandatory Criteria the contractor must have a minimum of ten (10) experienced office movers and a minimum of ten (10) experienced installers**

## Addenda #1

Nous avons reçu 4 questions et avons fourni les réponses ci-dessous :

Demande de proposition (DDP) ISED 206480 pour le déménagement, l'installation et les services connexes de bureaux

**Q1 Processus d'habilitation de sécurité du premier trimestre** : Nous ne possédons actuellement pas d'habilitation de fiabilité, mais nous sommes tout à fait prêts à répondre à toutes les exigences pour en obtenir une. Pourriez-vous s'il vous plaît décrire le processus et les étapes spécifiques impliqués dans l'obtention de l'habilitation de sécurité requise ? Ces informations nous aideront à garantir que nous pouvons répondre à cette exigence cruciale dans les délais impartis.

**R1 La sécurité d'ISDE devrait être en mesure de fournir le processus approprié à suivre pour que les employés obtiennent des autorisations de sécurité valides.**

**Q2 Exigences de certification du deuxième trimestre** : À la page 17 de la DDP, il y a une exigence indiquant que l'installateur doit être certifié. Pourriez-vous fournir plus de détails sur le type de certification que vous recherchez ? Comprendre la certification ou les qualifications spécifiques que vous attendez nous permettra de garantir que notre équipe répond à vos critères.

**R2 Le soumissionnaire doit inclure le nom de chaque employé, y compris la certification du système de verrouillage et de mobilier (ex. Teknion, Haworth, etc.) et les années d'expérience.**

**Q3 Exigences relatives aux chariots du troisième trimestre** : La demande de propositions mentionne que l'entrepreneur devrait disposer de 200 chariots. Nous aimerions savoir si cette quantité est exacte ou s'il s'agit peut-être d'une erreur typographique. Avoir une compréhension claire du nombre correct de chariots requis nous aidera à évaluer avec précision notre capacité à répondre à vos besoins.

**R3 Nous aimerions nous assurer que l'entreprise dispose de suffisamment de chariots pour prendre en charge les grands déménagements et installations si nécessaire.**

**Q4 Sur M2 et M3 et vous posez les mêmes exigences, pouvez-vous me dire s'il s'agissait d'une erreur ?**

O2- L'entrepreneur doit être en mesure de fournir un minimum de dix (10) déménageurs de bureaux expérimentés (au moins 6 mois d'expérience au cours des 5 dernières années) dans l'installation, le démontage et la reconfiguration des meubles autoportants et emboîtables et des systèmes de moustiquaires. Noms des installateurs et expérience à fournir.

O3- L'entrepreneur doit être en mesure de fournir un minimum de dix (10) installateurs expérimentés (minimum de 6 mois d'expérience au cours des 5 dernières années) dans l'installation, le démontage et la reconfiguration des meubles autoportants et emboîtables et des systèmes de moustiquaires. Noms des installateurs et expérience à fournir.

**R4 Comme indiqué dans les critères obligatoires, l'entrepreneur doit avoir au moins dix (10) déménageurs de bureaux expérimentés et un minimum de dix (10) installateurs expérimentés.**